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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 21. 04. 2022 

Naš znak: 03201-0023/2018-2022-9 
 

ZAPISNIK 

 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 21. 04. 2022 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Franc Galin, Tadej Černevšek, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec, Ugovšek Bernarda in 

Franc Ugovšek in Ana Kerznar. 

 

Opravičeno odsotni: Tevž Jože, Robert Bevc in Urška Petek.  

 

Ostali prisotni:  

Alenka Centih - PUP Saubermacher, Blanka Nerad – ravnateljica OŠ Gornji Grad, Dominik Pečnik- 

direktor Komunala d.o.o. Gornji Grad, Mojca Rihter – računovodkinja Komunala d.o.o. Gornji Grad, 

Irena Vodušek- predsednica nadzornega odbora občine, župan Anton Špeh, direktor občinske uprave 

Zdenko Purnat ter sodelavka občinske uprave Katja Stradovnik. 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Katja Stradovnik. 

 

Za 23. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje OS z dne 31. marca 2022 

4. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad  

5. Odlok o koncesiji za opravljanje obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave 

določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 

komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad 

6. Poročilo o izvajanju GJS zbiranja in odvoza odpadkov za leto 2021 v Občini Gornji Grad 

7. Zaključno poslovno poročilo Osnovne šole Gornji Grad za leto 2021 

8. Letno poročilo poslovanja Komunale d. o. o. Gornji Grad za leto 2021 

9. Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad za leto 2022 

10. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo 

11. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne odpadne vode 

12. Sprememba letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem 

občine 

03 

mailto:obcina@gornji-grad.si


 

 

2 

 

13. Vprašanja in pobude 

14. Razno 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 6. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

V čast pokojnemu častnemu občanu Občine Gornji Grad Francu Urlepu je sledila minuta molka. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad.  

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 22. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Zdenko Purnat je povedal, da gre za manjšo dopolnitev odloka, zato je predlagan sprejem po 

skrajšanem postopku. Za potrebe delovanja TIC-a je v danem trenutku (pred začetkom turistične 

sezone) to najbolj racionalna rešitev, da se določene aktivnosti TIC-a speljejo preko Komunalnega 

podjetja (izposoja e-koles, delo študentov v TIC-U,..). Za ta namen je potrebno v odloku o ustanovitvi 

Javnega podjetja Komunala d. o. o. Gornji Grad določene dejavnosti do registrirati, da bi lahko 

turistično informacijski center nemoteno deloval.  

Odlok je obravnaval tudi odbor za gospodarstvo zato je župan predal besedo predsedniku Francu 

Galinu, ki je povedal, da odbor glede dopolnitve ni imel zadržkov glede sprejema, zato ga predlagajo v 

sprejem občinskemu svetu. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad 

 

Občinski svet sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala 

d.o.o. Gornji Grad v prvi obravnavi.  

 

Občinski svet sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala 

d.o.o. Gornji Grad v drugi obravnavi.  

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 5) 

Zdenko Purnat je povedal, da se izteka koncesija s PUP Saubermacherjem (za zbiranje in odvoz, kot 

tudi za odlaganje in predelavo odpadkov). Ker razpisa za podelitev koncesiji za zbiranje in odvoz 

odpadkov še ni, se bo z obstoječim koncesionarjem za eno leto podaljšala pogodba, kar je zakonsko 

možno. Obravnavani odlok se navezuje na odlaganje in predelavo odpadkov. Ker je tovrstnih 

izvajalcev na ravni celotne države zelo malo je možno podeliti direktno – neposredno koncesijo. Gre 

za podelitev koncesije podjetju Simbio za vseh 5 občin (Luče, Nazarje, Solčava, Ljubno in Gornji 

Grad). 

S predlogom odloka se je seznanil tudi odbor za gospodarstvo, ki nima zadržkov glede sprejema v prvi 

obravnavi. 

Seji se je pridružila Ana Kerznar, zato je na seji prisotnih 7 svetnikov. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

Občinski svet sprejme Odlok o koncesiji za opravljanje obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave 

ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad v prvi obravnavi. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 6) 

Alenka Centrih je predstavila poročilo za leto 2021. Poudarila je, da so bili cilji kreirani s strani EU v 

veliki večini za našo občino doseženi že v letu 2020.  

Po sortirnih analizah je še nekaj rezerv, še vedno je v črnem zabojniku nekje 50% odpadkov, ki bi jih 

bilo možno ločiti, cilj EU je da so do leta 2030 odstotek odpadkov, ki gre direktno na deponijo pod 

10% (v občini Gornji Grad je trenutno 13%). 

Tudi s tem poročilom se je seznanil Odbor za gospodarstvo, predsednik odbora je poudaril, da iz 

poročila nedvomno izhaja, da gremo z ločevanji v pravo smer, še vedno pa so možnosti izboljšav in 

rezerv. Izpostavil je, da ima PUP Saubermacher poskusni projekt odvoza papirja v Občini Šmartno ob 

Paki, ki se dobro obnese. V kolikor bo zadeva zaživela bi morebiti v prihodnjih letih lahko tovrsten 

odvoz koristili tudi naši občani, potem bi na ekoloških otokih ostalo samo steklo. 

 

Seji se je pridružil Šinkovec Matic, zato je na seji prisotnih 8. svetnikov. 
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Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem priključil Peter Letonja. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil s Poročilom o izvajanju GJS zbiranja in odvoza 

odpadkov za leto 2021 v Občini Gornji Grad. 

 

K točki 7) 

Blanka Nerad ravnateljica Osnovne šole je predstavila Zaključno poslovno poročilo šole za preteklo 

leto. Zavod je posloval pozitivno. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se vključil Terezija Mavrič, Franc Gali in Ana Kerznar. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil z Zaključnim poslovnim poročilom Osnovne 

šole Gornji Grad za leto 2021. 

 

K točki 8) 

Dominik Pečnik je povedal, da je družba lansko leto poslovala z dobičkom. V preteklem letu sta bila 

glavna projekta vodovod na Tlaki in v Novem naselju. Na teh dveh lokacijah se je delala tudi javna 

razsvetljava in zaščitne cevi za optično omrežje. Spremembe so bile tudi glede košnje trave, prehajajo 

namreč na sistem mulčenja, da ni več nepotrebnega odvoza pokošene trave. Vzpostavili so tudi 

»ekološki otok« na pokopališču v Gornjem Gradu, kamor lahko občani odlagajo »odpadke iz grobov« 

pesek, cvetje,... Želja je, da se tovrstna otoka postavita tudi v Bočni in Novi Štifti. 

 

Franc Galin je povedal, da je poročilo obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo in na vsebino ni imel 

večjih pripomb. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem priključil Matic Šinkovec, ki ga je zanimalo zakaj 

je prišlo do odpovedi pogodb o zaposlitvi. 

Dominik Pečnik je povedal, da je pri obeh zaposlenih prevladal drug interes, poslovni rezultat podjetja 

pa na račun zmanjšanja kadra ni bil nič slabši. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji 

Grad za leto 2021 v obliki in vsebini kot je predloženo. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 9) 

Dominik Pečnik je predstavil plan poslovanja za leto 2022, povedal je da v planu ni konkretnih številk. 

Glavna prioriteta v letu 2022 bo ureditev bazena za greznične mulje za občane, ki niso priključeni na 

javno kanalizacijo in se danes ta odvoz vrši v Šoštanj. 

Zavzemal se bo na dosledno praznjenje blata malih čistilnih naprav znotraj 3 let, kot to nalaga 

zakonodaja. Poudarek bo tudi na ekoloških otokih, da bi se našle lokacije, kjer bi se zadeve lažje 

kontrolirale, hkrati pa bi se tudi zmanjšalo število otokov (trenutno jih je 25 po celotni občini). 

Trenutno se soočajo s kadrovskim primanjkljajem, poiskati bo potrebno novega sodelavca strojnika. 
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Franc Galin je povedal, da je plan poslovanja podrobno preučil tudi Odbor za gospodarstvo, ki je 

predstavljeni plan potrdil. 

 

Župan je dodal, da ima občina težave z vodovodom, zato je namen, da bi se v sklopu polaganja 

optičnega kabla GVO po dolini Kanolščice položile tudi cevi za vodo (to bo predlog za proračun za 

leto 2023). 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se z vprašanji takoj priključili Ana Kerznar, Franc Galin in 

Terezija Mavrič. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad 

za leto 2022 v obliki in vsebini kot je predložen. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Rihter Mojca je povedala, da je elaborat narejen skladno z Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja. Predvidena cena vodarine bi 

bila malenkost višja od lanskega leta. 

 

Odbor za gospodarstvo je obravnaval elaborat in ga predlaga v sprejem občinskemu svetu. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo. 

 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno vodarine v višini 0,8071 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno omrežnine za vodovod za premer vodomera 

DN 20 (1/2", 3/4") v višini 3,8934 EUR/mesec. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 11) 

Rihter Mojca je predstavila še Elaborat glede odvajanja in čiščenja odpadne vode. Tudi tukaj gre za 

manjšo korekcijo cene. 

 

Odbor za gospodarstvo je na svojem sestanku obravnaval tudi vsebino tega elaborata in nanj ni imel 

pripomb. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe odvajanja 

komunalne odpadne vode v višini 0,4078 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira omrežnina 

za izvajanje storitev javne službe odvajanja komunalne odpadne vode v višini 64,11% za 

gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe čiščenja komunalne 

odpadne vode v višini 0,7299 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira omrežnina 

za izvajanje storitev obvezne javne službe čiščenja komunalne odpadne vode v višini 22,28 %, za 

gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 12) 

Zdenko Purnat je predstavil spremembe Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem. 

 

Župan je odprl razpravo v katero se je priključil Franc Galin. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

Občinski svet sprejme Spremembe letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2022. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 13) 

Matic Šinkovec je povedal, da luči na prehodu za pešce v Bočni še vedno ne delujejo. 

Župan je odgovoril, da bo preveril zadevo, ker je bilo takoj po prejšnji seji že javljeno izvajalcu, da 

morajo zamenjati nedelujoče luči. 

 

Župan je povedal, da je glede Bočnice dogovorjeno z NIVO-jem, da se ponovno prične z deli. 

Dominik Pečnik je povedal, da se je našla tudi nova lokacija za postavitev NIVO-jevega kontejnerja. 

 

Franc Ugovšek je vprašal kako je z zdravstvenim domom v Gornjem Gradu, zdravnico namreč zanima 

kako zadeve stojijo. Zanimalo ga je tudi kako je z izgradnji škarpe pri športnem igrišču v Novi Štifti. 

Župan je povedal da dokler ne bo potrjena idejna zasnova za Center zdravja so zadeve urejene tako, 

kot so. Glede škarpe pa je odgovoril, da je Nova Štifta glede investicij v športne objekte na vrsti 

prihodnje leto. 

 

Tadej Černevšek je pohvalil hitro ukrepanje občine glede izpraznitve polnega zabojnika za tekstil.  
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K točki 14) 

Župan je svetnike seznanil z vlogo stanovalcev glede nestrinjanja z odstranitvijo vrtov pred blokom 

Novo naselje. Stališče občine je, da se za vrtove najde in uredi druga lokacija, tako kot je bilo 

predvideno na začetku. Glede na podano vlogo se bo podal pisni odgovor. 

Občinska uprava pripravi sklep, o katerem bodo svetniki odločali na dopisni seji. 

 

Svetniki so bili seznanjeni z vlogo občana, glede nespodobnega ravnanja in javnega kritiziranja dela 

različnih institucij, ki jih s svojimi dejani povzroča občan občine. 

 

Franca Galina je zanimalo kakšen je bil dogovor z župani glede razdelilnika stroškov za zapiranje 

odlagališča v Podhomu. Poudaril je tudi, da bi se bilo za nadaljnje napotke dobro obrniti na 

Ministrstvo za okolje in prostor in jih prositi za mnenje kako postopati naprej, glede na to, da je bila 

pritožba, ki jo je občina vložila proti občinama Rečica in Mozirje v zvezi z neplačevanjem stroškov 

zapiranja odlagališča s strani sodišča zavrnjena. 

Župan je odgovoril, da se bo pripravila točka za obravnavo na eni izmed prihodnjih sej, z občinami bo 

potrebno skleniti dogovor glede plačevanja stroškov, ravno tako so v načrtu še pogovori z Mozirjem in 

Rečico. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 21:30 uri. 

 

Zapisala:                 Župan: 

Katja Stradovnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 
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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 
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         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 21. 04. 2022 

Naš znak: 03201-0023/2018-2022-9 
 

ZAPISNIK 

 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 21. 04. 2022 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Franc Galin, Tadej Černevšek, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec, Ugovšek Bernarda in 

Franc Ugovšek in Ana Kerznar. 

 

Opravičeno odsotni: Tevž Jože, Robert Bevc in Urška Petek.  

 

Ostali prisotni:  

Alenka Centih - PUP Saubermacher, Blanka Nerad – ravnateljica OŠ Gornji Grad, Dominik Pečnik- 

direktor Komunala d.o.o. Gornji Grad, Mojca Rihter – računovodkinja Komunala d.o.o. Gornji Grad, 

Irena Vodušek- predsednica nadzornega odbora občine, župan Anton Špeh, direktor občinske uprave 

Zdenko Purnat ter sodelavka občinske uprave Katja Stradovnik. 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Katja Stradovnik. 

 

Za 23. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje OS z dne 31. marca 2022 

4. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad  

5. Odlok o koncesiji za opravljanje obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave 

določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 

komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad 

6. Poročilo o izvajanju GJS zbiranja in odvoza odpadkov za leto 2021 v Občini Gornji Grad 

7. Zaključno poslovno poročilo Osnovne šole Gornji Grad za leto 2021 

8. Letno poročilo poslovanja Komunale d. o. o. Gornji Grad za leto 2021 

9. Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad za leto 2022 

10. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo 

11. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne odpadne vode 

12. Sprememba letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem 

občine 
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13. Vprašanja in pobude 

14. Razno 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 6. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

V čast pokojnemu častnemu občanu Občine Gornji Grad Francu Urlepu je sledila minuta molka. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad.  

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 22. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Zdenko Purnat je povedal, da gre za manjšo dopolnitev odloka, zato je predlagan sprejem po 

skrajšanem postopku. Za potrebe delovanja TIC-a je v danem trenutku (pred začetkom turistične 

sezone) to najbolj racionalna rešitev, da se določene aktivnosti TIC-a speljejo preko Komunalnega 

podjetja (izposoja e-koles, delo študentov v TIC-U,..). Za ta namen je potrebno v odloku o ustanovitvi 

Javnega podjetja Komunala d. o. o. Gornji Grad določene dejavnosti do registrirati, da bi lahko 

turistično informacijski center nemoteno deloval.  

Odlok je obravnaval tudi odbor za gospodarstvo zato je župan predal besedo predsedniku Francu 

Galinu, ki je povedal, da odbor glede dopolnitve ni imel zadržkov glede sprejema, zato ga predlagajo v 

sprejem občinskemu svetu. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad 

 

Občinski svet sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala 

d.o.o. Gornji Grad v prvi obravnavi.  

 

Občinski svet sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala 

d.o.o. Gornji Grad v drugi obravnavi.  

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 5) 

Zdenko Purnat je povedal, da se izteka koncesija s PUP Saubermacherjem (za zbiranje in odvoz, kot 

tudi za odlaganje in predelavo odpadkov). Ker razpisa za podelitev koncesiji za zbiranje in odvoz 

odpadkov še ni, se bo z obstoječim koncesionarjem za eno leto podaljšala pogodba, kar je zakonsko 

možno. Obravnavani odlok se navezuje na odlaganje in predelavo odpadkov. Ker je tovrstnih 

izvajalcev na ravni celotne države zelo malo je možno podeliti direktno – neposredno koncesijo. Gre 

za podelitev koncesije podjetju Simbio za vseh 5 občin (Luče, Nazarje, Solčava, Ljubno in Gornji 

Grad). 

S predlogom odloka se je seznanil tudi odbor za gospodarstvo, ki nima zadržkov glede sprejema v prvi 

obravnavi. 

Seji se je pridružila Ana Kerznar, zato je na seji prisotnih 7 svetnikov. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

Občinski svet sprejme Odlok o koncesiji za opravljanje obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave 

ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad v prvi obravnavi. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 6) 

Alenka Centrih je predstavila poročilo za leto 2021. Poudarila je, da so bili cilji kreirani s strani EU v 

veliki večini za našo občino doseženi že v letu 2020.  

Po sortirnih analizah je še nekaj rezerv, še vedno je v črnem zabojniku nekje 50% odpadkov, ki bi jih 

bilo možno ločiti, cilj EU je da so do leta 2030 odstotek odpadkov, ki gre direktno na deponijo pod 

10% (v občini Gornji Grad je trenutno 13%). 

Tudi s tem poročilom se je seznanil Odbor za gospodarstvo, predsednik odbora je poudaril, da iz 

poročila nedvomno izhaja, da gremo z ločevanji v pravo smer, še vedno pa so možnosti izboljšav in 

rezerv. Izpostavil je, da ima PUP Saubermacher poskusni projekt odvoza papirja v Občini Šmartno ob 

Paki, ki se dobro obnese. V kolikor bo zadeva zaživela bi morebiti v prihodnjih letih lahko tovrsten 

odvoz koristili tudi naši občani, potem bi na ekoloških otokih ostalo samo steklo. 

 

Seji se je pridružil Šinkovec Matic, zato je na seji prisotnih 8. svetnikov. 
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Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem priključil Peter Letonja. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil s Poročilom o izvajanju GJS zbiranja in odvoza 

odpadkov za leto 2021 v Občini Gornji Grad. 

 

K točki 7) 

Blanka Nerad ravnateljica Osnovne šole je predstavila Zaključno poslovno poročilo šole za preteklo 

leto. Zavod je posloval pozitivno. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se vključil Terezija Mavrič, Franc Gali in Ana Kerznar. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil z Zaključnim poslovnim poročilom Osnovne 

šole Gornji Grad za leto 2021. 

 

K točki 8) 

Dominik Pečnik je povedal, da je družba lansko leto poslovala z dobičkom. V preteklem letu sta bila 

glavna projekta vodovod na Tlaki in v Novem naselju. Na teh dveh lokacijah se je delala tudi javna 

razsvetljava in zaščitne cevi za optično omrežje. Spremembe so bile tudi glede košnje trave, prehajajo 

namreč na sistem mulčenja, da ni več nepotrebnega odvoza pokošene trave. Vzpostavili so tudi 

»ekološki otok« na pokopališču v Gornjem Gradu, kamor lahko občani odlagajo »odpadke iz grobov« 

pesek, cvetje,... Želja je, da se tovrstna otoka postavita tudi v Bočni in Novi Štifti. 

 

Franc Galin je povedal, da je poročilo obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo in na vsebino ni imel 

večjih pripomb. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem priključil Matic Šinkovec, ki ga je zanimalo zakaj 

je prišlo do odpovedi pogodb o zaposlitvi. 

Dominik Pečnik je povedal, da je pri obeh zaposlenih prevladal drug interes, poslovni rezultat podjetja 

pa na račun zmanjšanja kadra ni bil nič slabši. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji 

Grad za leto 2021 v obliki in vsebini kot je predloženo. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 9) 

Dominik Pečnik je predstavil plan poslovanja za leto 2022, povedal je da v planu ni konkretnih številk. 

Glavna prioriteta v letu 2022 bo ureditev bazena za greznične mulje za občane, ki niso priključeni na 

javno kanalizacijo in se danes ta odvoz vrši v Šoštanj. 

Zavzemal se bo na dosledno praznjenje blata malih čistilnih naprav znotraj 3 let, kot to nalaga 

zakonodaja. Poudarek bo tudi na ekoloških otokih, da bi se našle lokacije, kjer bi se zadeve lažje 

kontrolirale, hkrati pa bi se tudi zmanjšalo število otokov (trenutno jih je 25 po celotni občini). 

Trenutno se soočajo s kadrovskim primanjkljajem, poiskati bo potrebno novega sodelavca strojnika. 
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Franc Galin je povedal, da je plan poslovanja podrobno preučil tudi Odbor za gospodarstvo, ki je 

predstavljeni plan potrdil. 

 

Župan je dodal, da ima občina težave z vodovodom, zato je namen, da bi se v sklopu polaganja 

optičnega kabla GVO po dolini Kanolščice položile tudi cevi za vodo (to bo predlog za proračun za 

leto 2023). 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se z vprašanji takoj priključili Ana Kerznar, Franc Galin in 

Terezija Mavrič. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad 

za leto 2022 v obliki in vsebini kot je predložen. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Rihter Mojca je povedala, da je elaborat narejen skladno z Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja. Predvidena cena vodarine bi 

bila malenkost višja od lanskega leta. 

 

Odbor za gospodarstvo je obravnaval elaborat in ga predlaga v sprejem občinskemu svetu. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo. 

 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno vodarine v višini 0,8071 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno omrežnine za vodovod za premer vodomera 

DN 20 (1/2", 3/4") v višini 3,8934 EUR/mesec. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 11) 

Rihter Mojca je predstavila še Elaborat glede odvajanja in čiščenja odpadne vode. Tudi tukaj gre za 

manjšo korekcijo cene. 

 

Odbor za gospodarstvo je na svojem sestanku obravnaval tudi vsebino tega elaborata in nanj ni imel 

pripomb. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe odvajanja 

komunalne odpadne vode v višini 0,4078 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira omrežnina 

za izvajanje storitev javne službe odvajanja komunalne odpadne vode v višini 64,11% za 

gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe čiščenja komunalne 

odpadne vode v višini 0,7299 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira omrežnina 

za izvajanje storitev obvezne javne službe čiščenja komunalne odpadne vode v višini 22,28 %, za 

gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 12) 

Zdenko Purnat je predstavil spremembe Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem. 

 

Župan je odprl razpravo v katero se je priključil Franc Galin. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

Občinski svet sprejme Spremembe letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2022. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 13) 

Matic Šinkovec je povedal, da luči na prehodu za pešce v Bočni še vedno ne delujejo. 

Župan je odgovoril, da bo preveril zadevo, ker je bilo takoj po prejšnji seji že javljeno izvajalcu, da 

morajo zamenjati nedelujoče luči. 

 

Župan je povedal, da je glede Bočnice dogovorjeno z NIVO-jem, da se ponovno prične z deli. 

Dominik Pečnik je povedal, da se je našla tudi nova lokacija za postavitev NIVO-jevega kontejnerja. 

 

Franc Ugovšek je vprašal kako je z zdravstvenim domom v Gornjem Gradu, zdravnico namreč zanima 

kako zadeve stojijo. Zanimalo ga je tudi kako je z izgradnji škarpe pri športnem igrišču v Novi Štifti. 

Župan je povedal da dokler ne bo potrjena idejna zasnova za Center zdravja so zadeve urejene tako, 

kot so. Glede škarpe pa je odgovoril, da je Nova Štifta glede investicij v športne objekte na vrsti 

prihodnje leto. 

 

Tadej Černevšek je pohvalil hitro ukrepanje občine glede izpraznitve polnega zabojnika za tekstil.  
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K točki 14) 

Župan je svetnike seznanil z vlogo stanovalcev glede nestrinjanja z odstranitvijo vrtov pred blokom 

Novo naselje. Stališče občine je, da se za vrtove najde in uredi druga lokacija, tako kot je bilo 

predvideno na začetku. Glede na podano vlogo se bo podal pisni odgovor. 

Občinska uprava pripravi sklep, o katerem bodo svetniki odločali na dopisni seji. 

 

Svetniki so bili seznanjeni z vlogo občana, glede nespodobnega ravnanja in javnega kritiziranja dela 

različnih institucij, ki jih s svojimi dejani povzroča občan občine. 

 

Franca Galina je zanimalo kakšen je bil dogovor z župani glede razdelilnika stroškov za zapiranje 

odlagališča v Podhomu. Poudaril je tudi, da bi se bilo za nadaljnje napotke dobro obrniti na 

Ministrstvo za okolje in prostor in jih prositi za mnenje kako postopati naprej, glede na to, da je bila 

pritožba, ki jo je občina vložila proti občinama Rečica in Mozirje v zvezi z neplačevanjem stroškov 

zapiranja odlagališča s strani sodišča zavrnjena. 

Župan je odgovoril, da se bo pripravila točka za obravnavo na eni izmed prihodnjih sej, z občinami bo 

potrebno skleniti dogovor glede plačevanja stroškov, ravno tako so v načrtu še pogovori z Mozirjem in 

Rečico. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 21:30 uri. 

 

Zapisala:                 Župan: 

Katja Stradovnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 


